
 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 14 september 2016 om 20.00 uur in de 

oude Raadzaal op het Stadhuis.  

 

Conform- en ingekomen stukken 

 

Het raadsvoorstel over de voortgang van de herhuisvesting Stadsbeheer valt binnen het 

kader van uw raadsbesluit over de herhuisvesting i.v.m. de verkoop Gotenburgweg 46 

(februari jl.). De toen genoemde voorkeursoptie is niet haalbaar gebleken, er is nu gekozen 

voor de vanuit bedrijfsvoeringsoogpunt aantrekkelijke optie om Duinkerkenstraat 47 aan te 

kopen. U wordt gevraagd de totale kosten hiervoor vast te stellen en aanvullend krediet 

beschikbaar te stellen. NB: het blijft lastig te bepalen in welke commissie vastgoedzaken 

moeten worden geagendeerd; we hebben er vooralsnog voor gekozen hierbij af te gaan op 

de bestemming van het vastgoed, dus onderwijspanden bij O&W en nu dus een Stadsbeheer-

pand bij B&V. 

 

De Omgevingsdienst Groningen heeft u zijn ontwerpbegroting en voorjaarsnota 

toegezonden met de gelegenheid om zienswijzen in te brengen, en daarnaast ter kennisname 

het concept-verbeterplan en de eindrapportage van de evaluatie. Een toelichting op deze 

stukken wordt gegeven in twee regionale informatiebijeenkomsten voor raads- en 

statenleden, op 8 september in Hoogezand en op 14 september in Zuidhorn; u hebt hier een 

uitnodiging voor ontvangen, de aanmelding is inmiddels gesloten. Het college bereidt een 

reactie op de stukken voor, deze zult u in de loop van volgende week ontvangen. Op 2 juni jl. 

ontving u al een collegebrief over de ‘uitbreiding capaciteit Omgevingsdienst Groningen’. 

Verder zal op verzoek in de speciale F&V-commissie over Verbonden Partijen in oktober 

o.a. aandacht aan de Omgevingsdienst worden  geschonken.  

 

Inhoudelijk deel 

 

Qua volgorde hebben we er dit keer voor gekozen om de kleinere punten voorop te zetten, 

om daarna alle ruimte te hebben voor het grootste punt (routekaart energieneutraal).  

 
 

 

Onderwerp  Uitnodiging commissievergadering 14 september a.s. 

 

  

 

 Leden raadscommissie B&V  
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Van Lenneplaan 

 

Eind vorig jaar stelde de ChristenUnie schriftelijke vragen over de verkeersproblematiek aan  

de Van Lenneplaan. De antwoorden van het college (voor uw gemak nog even aan de agenda 

gehangen) waren voor de fractie  aanleiding het onderwerp te agendering in de commissie 

van februari jl. Voor de zomer zou  het college komen met een voorstel. Inmiddels is onder 

leiding van de wijkwethouder een constructief overleg met betrokkenen op gang gekomen, 

waardoor e.e.a. enige vertraging heeft opgelopen, maar wel een breed gedragen resultaat kon 

worden geboekt, zoals bijgaand voorstel laat zien. Aan u de vraag of voldoende tegemoet 

gekomen is aan de wensen die eerder door u zijn aangegeven en of het proces van 

burgerparticipatie / co-creatie op correcte wijze is verlopen. 

 

Aanbesteding fietsbeheer 

 

U krijgt de gelegenheid wensen en bedenkingen in te brengen bij de uitgangspunten voor de 

aanbesteding van het fietsbeheer, zoals dat momenteel wordt uitgevoerd door Werkpro. 

Belangrijke items hierbij zijn de aandacht voor het gastheerschap en voor social return. 

Verder valt op dat het de bedoeling is om het fietsbeheer in drie kavels te verdelen, zodat 

ook kleinere organisaties kunnen meedingen; men wil niet meer dan twee kavels aan één 

partij gunnen. 

 

Diepenring 

 

Deze week verscheen redelijk onverwacht (niet aangekondigd via de LTA) een brief over de 

aanpak van de Diepenring. De diepenring is altijd een gevoelig onderwerp geweest, daarom 

leek het ons goed – na consultatie van enkele fractiewoordvoerders – om deze brief niet 

ongemerkt te laten passeren. Voor de goede orde voeg ik de begin 2010 door de raad 

vastgestelde ‘Visie Diepenring’ aan de stukken toe, alsmede de destijds aangenomen motie. 

 

Groningen Energieneutraal 

 

Met de wethouder is afgesproken dat de stukken m.b.t. de routekaart en de energiemonitor 

zowel in september als in oktober op de agenda zouden komen. In september kunt u 

reageren op de routekaart en de aanbevelingen van Quintel, in oktober zal het college met 

concrete voorstellen komen naar aanleiding van deze aanbevelingen. 

 

Er is een groot aantal bijlagen toegevoegd. Om daar even wat reliëf in aan te brengen:  

- In de brief worden twee onderwerpen aan de orde gesteld, namelijk de 

intentieverklaring Groningen Energieneutraal en de routekaart Groningen 

Energieneutraal.  

- De intentieverklaring is op 23 juni jl. ondertekend en vindt u in bijlage 1, met in 

bijlage 2 de lijst van geadresseerden.  

- De routekaart is het document waar het college graag met u over wil spreken, u vindt 

deze in bijlage 3.  

- Daar horen de aanbevelingen van Quintel bij, ook daar wil het college u graag over 

horen, zie bijlage 8.  
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- Er is voor gekozen om ontwikkeling van de routekaart te plaatsen in het perspectief 

van het projectatelier van de IABR (Internationale Architectuur Biënnale 

Rotterdam), de Groningse inzending hiervoor vindt u in bijlage 6.  

- Aan deze inzending liggen drie studies ten grondslag, namelijk van Quintel over het 

energiegebruik (bijlage 4), van E&E over de energie-economie (bijlage 5) en van de 

stadsbouwmeester over Groningen als energiestad (bijlage 7). 

Als extra bijlage is toegevoegd de Energieplacemat. Deze hoort eigenlijk bij bijlage 3, het 

document over de routekaart. Daar wordt op pag. 7 derde alinea van onderen gezegd: “(zie 

het schema hieronder)” – maar dat schema ontbreekt. Ik heb dit nagevraagd, en kreeg toen de 

energieplacemat toegezonden; dit is het hier bedoelde schema. 

 

Tot slot: de energiemonitor is inmiddels online,  u vindt die op 

http://energiemonitor.groningen.nl . Deze site is met oudere versies van Internet Explorer 

slecht raadpleegbaar, gebruikt u dan bijv. Mozilla Firefox. 

 

Overig 

 

Er stonden meer punten voor september op de LTA dan uiteindelijk zijn aangeboden, helaas. 

Ambtelijk hebben we daarover de volgende informatie ontvangen: 

- Procesvoorstel vervolg parkeervisie: komt pas voor de commissie van oktober. 

- Parkeerplannen Korreweg e.a.: wethouder wil in september nog overleg met 

betrokkenen, dus wordt later 

- Uitwerking Diftar: dit stuk heeft vertraging opgelopen, en komt daarom pas in 

oktober op de agenda. 

- Rotonde St Petersburgweg: brief komt wel in september, maar niet op tijd voor 

commissie 

- Fietspad Midscheeps: kredietaanvraag is niet nodig, geld is al beschikbaar gesteld 

door raad; er komt t.z.t. wel een stand van zaken brief, maar het is nog niet bekend 

wanneer 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer  

Raadsadviseur 

http://energiemonitor.groningen.nl/

